
 

 

 

 

 

Beretning 2024 

• Vi har haft et godt år. Vandværket har produceret godt og stabilt. 
Vi har i alt pumpet ca. 368.350 m3 vand op. 
Ca. 110. m3 til os selv og 346.000. m3 til VN. 
Vi har holdt 10 bestyrelsesmøder.  
Plus det løse.. Det vil sige møder vedr. BNBO og motorvejsprojektet m.m. 
Vi har fået 24 nye forbrugere på Gartnerlunden. 
 

• Vi har fået taget de, fra myndighedernes side, krævede vandprøver og de 

viser at vi har godt og rigeligt med vand. 

Vi har søgt om øget indvinding tilladelse. Den ligger stadig hos Holbæk 

kommune. 

VN testede sidste år vores vandværk mht. hvad det kunne holde til af flow.  
 

• Vandbrud : Vi har haft nogle vandbrud i år. 

De fleste har været grave skader. 

Vandbrud ved Torbenfelt og et på Håbetvej, samt et ved Multihuset. 
 

• Vores vedligeholdelses program sørger for at vores anlæg drifter og leverer 

vand. Dette passes og tilses af Kim.  
 

• Motorvej : I forbindelse med anlæg af den nye motorvej, har vi nogle opgaver 

med at flytte vores ledninger, da de nogen steder ligger i vejen for anlægs 

arbejdet. Vi er startet med at fjerne vanforsyning til Holbækvej 272 og 274. 

Da vi er gæster i vejen.. Er udgiften til dette hos Mørkøv vandværk. 
 

• Vi leverer hverdag vand til VN (vandfællesskabet nordvestsjælland). 

Det er ca. 75 % af det vi producerer. 

Økonomien herfra er med til at vi kan vedligeholde, drive og fremtidssikre 

Mørkøv vandværk. 

Vi skal i år levere mere vand til VN. Vi er tæt på vores indvindings tilladelse. 
 



 

 

• Vi er i gang med at udskifte til de nye målere. Det går lidt langsommere end vi 

havde regnet med. Der er lidt udfordringer med nogle at afspærrings hanerne. 

De kan ikke bevæges.. åbnes – lukkes. 

De nye målere kan aflæses via en app på telefonen. Men først når vi fået styr 

på div. Software. Vi vil i denne forbindelse udarbejde en instruktion så det 

skulle blive til, for de fleste, at tilgå de nye funktioner. 

( Måske Per B skal svare på spg.       . Vi kan tage dem under evt. ). 
 

• Vores vagt telefon bliver besvaret døgnet rundt. Dog skal man lige tænke på 

at vi alle har et arbejde vi skal passe. Så måske tager vi den ikke lige med det 

samme. Men vi vender altid tilbage. 
 

• Til sidst  
Mange tak til alle de forbrugere der ringer og fortæller os om evt. vandbrud 
og lign. Der er godt at alle holder et vågent øje på evt. vandbrud, så vi kan få 
det repareret. 
 

PBV  

Mørkøv vandværk. 

 

 

 


